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1. Mötets öppnande
ordförande Alexander Åhman Hald förklarar mötet öppnat
kl. 1,6:37 .

2. ,fustering av röstlänEd
5 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt.
styrelsen anser sig inte vara beslutsföra och avvaktar
med beslut tills dess att ytterligare en
styrelseledamot ansluter sig.

Röstlängden justeras till 6 styrelseledamöter med.
rösträtt under punkt 7a Rapport från Kanslisterna.

Röstlängden justeras till I styrelseledamöter med
rösträtt under punkt 7c Rapport: Kårnyckelmöte.

Röstlängden justeras tilf 9 styrelseledamöter med
rösträtt under punkt 7e Rapport inspark HT20.

3. Godkännande av föredragningslista
Godkännandet av föredragningslistan bordläggs tills
fler styrelseledamöter tillkommer mötet.

Föredragningslista godkänns under punkL 7a Rapport
från kansliet.

4. VaI av justeraro tilLika rösträknare
Mathilde nominerar sig själv till justerare tillika
rösträknare.

Val av justerare bordläggs ti1ls fl_er
styrelseledamöter til"Ikommer mötet.

Styrelsen beslutar under punkt 7a Rapport från
Kansliet

att välja Mathilde ti11 justerare tillika
rösträknare för mötet.

5. Föregående mötesprotokoll
Bordläggs tills dess att fler styrelseledamöter
ansluter siq tilI mötet.

Föregående mötesprotokoll godkänns under punkt 7a
Rapport från kansfisterna och 1äggs till handlingarna.
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6. adiungeringar
Kanslisterna Alexis Alling och Karin Hellqvist
adjungeras in L6240.

7. Presidiet
a. Rapport: från kansliet

Alexis rapporterar att kanslisterna arbetat med
att städa och göra iordning baren. De kommer
därefter arbeta med köket. En de1 inköp till
köket har även gjorts. Kanslisterna har gjort en
lista på forslag på arbetsuppgifter.

Styrelsen anser att grundstädning och
struktureri-ng ska vara prioriterat för att sedan
fö13as av kosmetiska projekt som att måla om.

Kanslisterna påpekar att alla projekt och inköp
görs gratis eller så billigt som möjligt.
Mathilde frågar om det finns något som saknas för
att genomföra projekten. Alexis menar att. en
skruvdragare och en borrmaskin inte har hittats
men att detta kan lösas privat. Eörutom detta är
det endast färg och skrapor, möjligLvis beslag
til-I luckor som behövs. Styrelsen uppdrar
kanslisterna att arbeta och ta besl_ut med
presidiet och enligt planen.
Styrelsen uttrycker sin uppskattning för
kanslisternas fina arbete.

Al-exis ATJing och Karin
Hellqvist adjungeras ut
16:50.

Nathafie Eriksson
justeras in 76:50.
RöstJänqden j usteras.

b. Rapport: Krishanteringspolicy
Emmy föredrar kring hur det går med
krishateringspolicyn. Hon uppmanar all-a att gå in
och redigera och komma med id6er för vad som ska
inkluderas. Styrelsen uppdrar Emmy att ha ett
klart utkast till behandling vid näst nästa
styrelsemöte.
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G. Rapport: Kårnyckelsmöte
Presidiet informerar om att det inte verkar som
att SSF kommer inkluderas i samarbetet då SF
redan beslutat att inte stödja en inkludering av
SSE. SF ska däremot gå tillbaka till sin styrelse
för att behandla saken på nytt.

Paul-ina Persson och
Micaela Mora Holmström
justeras in 77:05.
Röstlängden justeras.

d. Rapport: Stipendium
Presidiet informerar om att detta är den sista
dagen för att ansöka om HumE:s båda stipendier.
Hittills är det två personer som ansökt om

RunJanne stipendi-et och fem personer som ansökt
om Tobias Harja stipendiet.
Alexander kommer kontakta inspektor och sedan
sammankalla ett möte för stipendienämnden.

e. Rapport: Inspark HT20

Presidiet yrkar på att planeringsgruppen och
rekryteringen ska anordnas på liknande sätL som
SNNC gjort digitalt. Detta skull_e vara att
föredra under rådande omständi-gheter. Styrelsen
är positiva tifl detta.

Katerina Shamanina
justeras in 17:13.
RöstLängden j usteras.

Rapport: §akultetsmiddag 2O2O

Styrelsen uppdrar presidiet att kontakta
fakulteten om att styrelsen föreslår att skjuta
upp fakultetsmiddagen. Styrelsen föreslår att
förlägga fakultetsmiddagen i början av juni.

Rapport: Extrainsatt föreningsmöte 16/4
Presidiet informerar att det extrainsatta
föreningsmötet kommer hållas digitalt via Zoom.
Alexander arbetar med förhåltningsregler till
mötet för att det ska genomföras så smidigt som
möj Iiqt.

f.

g.
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Presidiet föreslår att verksamheten ska
digitaJ-iseras i största möj1iga mån. Zoom-fika
har föreslagits av fakulteten. Mathilde föres1år
en föreläsning via Zoom och även ett förmingel
tifl en föreställning på Operan play eller
l-iknande. Qui z odn tävlingar kan även göras.
Katerina föresl-år en fototävling el_Ier l-iknande
med kreat.iva inslag för att aktivera medlemmar
utan Zoom. Något påskinspirerat kan genomföras
under påskveckan. Även en instagram-take over för
varj e styrelseledamot.

En mapp i Google Drive och en tråd i Slack ska
skapas för ideer för att genomföra verksamhet
under nuvarande situation.

i. Sornmarkonferensen
Styrelsen spikar datumen 13-16 augusti för
Sommarkonferensen. Mathilde och Katerina kommer
se över konkreta alternativ tills nästa
st.yrelsemöte.

j. rnforuration från sekreterare
Emmy informerar om att det nu finns en .. latuggla,,
i mappen GemensamL 2020 som kan användas när man
justerar protokotl.

k. rarUattring av sLack
Katerina uppmanar atla
att lära sig Slack för
effekt.ivt som möjligt.

i styrelsen att arbeta mot
att kunna använda det så

8. Slcattmasteriet
a. Rapport; årrsbokslut

Alexander i_nformerar att årsbokslutet har kommit.

b. Rapport: Budgetuppföljning
Andreas informerar att han arbetar med
budgetuppf ö1j ningren .

c. Rutiner kring kvittoredovi-sningar
Skattmästarna informerar att redovisningar av
köp som gjorts med företagskortet inte ska
1äggas i facket "Kvittoredovisning:ar,,. Köp som
gjorts med företagskortet ska läggas i facket
"Företagskort" och köp för föreningens räkning
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som gjorts med ett privat kort ska läggas i
facket "Kvittoredovisning'ar,, .

9. Hume Kh:trbmästeri
a. Rapport: KLubbmåisteriet

Paulina rapporterar att verksamheten ligger nere
i stort. Efter nästa vecka kommer hon börja
planera en verksamhetsgenomgång med styrelsen
samt ett intromöte för Klubbmästeriet. Alexander
yrkar på och styrelsen hå11er med om att
verksamhetsgenomgången ska vara under
Sommarkonferensen.

b. valborgsprrbnrndan 26/ 4

Ingen information har inkommit från VpR*familjen.

10. Programutskottet
a. Rapport: Programutskottet

Tony har varit i kontakt med olika aktörer för
att stäIla j_n och flytta event. Konstvernissagen
har planeras om. Katerina föreslår att denna kan
vara digital. Styrelsen instämmer. Bilder och
verk kan skickas in för att publiceras i HumF:s
kanaler. Detta kan utvecklas i dokumentet för
id6er till verksamhet under Corona-krisen.

11. ÖvermarEkaLksämbetet
a. Rapport: Kandidatceremoai VT20

Nathalie meddelar att ingen anmält sig än.

b. PlanerinE inför Val.borg
Nathalie meddelar att hon kommer börja planera
löpande. Styrelsen awaktar med att besluta om
genomförande til1 efter påsk. Skansen har stäIlt
in firandet på Valborg och därför behövs ingen
fanborg.

12. Informationsutskottet
a. Rapport: Informationsutskottet

Micaela färdigstäIler informationsbrevet under
kvällen och uppmanar styrelsen att meddela henne
om framtida aktiviteter. Mathilde yrkar på att
inkl-udera information om de stängda
studieplatserna samt hänvisningar till
studenthälsan. Styrelsen instämmer. \
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Micaela uppmanar varje styrelseledamot att
ställa upp under en instagram take over under
kommande vecka.

13. Externuthyrningar
a. Erik Shaws födelsedagsfest 18/7

Styrelsen bordlägger beslutet.

14. Irrbjudningar
a. Rapport: SF's vårba7 L8/4

Presidiet informerar att SF's vårbal är
instälId.

b, ELektroE Yärba]. 2/t

Vårbalens datum är ändrad titt 6/6.
Styrelseledamöter kan anmäla intresse senast
7/4. Presidiet ska kontakta Elektro om vilka de
nya riktlinjerna är.

15. Under mötet väckta f,rågor
Alexander uppmanar styrel-sen att hå1la sig'
uppdaterade på kårens tidning #studietid då
fakul-tetsföreningarna intervjuats om verksamheten
under corona.

Andreas uppmärksammar mötet på att Katerina kommer
vara bortrest under två veckor. I det fallet att
hemvärnet blir inkopplat för att hantera
corona-krisen kommer Andreas ryka in. I det fallet
kommer presidiet ta över skattmästeriets uppgift.er.

Mathilde hälsar att hon tycker om alla jättemycket
och uppmanar afla till att köpa påskgodis.

16. Mötets avslutande
Ordförande Alexander Ähman Hald avsl-utar mötet kl.
10.TOIU.IU.
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